



CONSEIL NATIONAL DE CONCERTATION ET DE COOPÉRATION DES RURAUX



ULI KUM WASOFI BEE MATI KÁGEETUM KÁRIIGE
DI MAN MOFAM MUNENIMI EENO, DI JAMBAALAJU
DI URAMBAAW MAAPI KAN MAN ÚRIINJAAL FURI YAJOLLAAL

Uliikum wasofi bee mati kágeetum káriige di man mofam mune-nimi eeno, di jambaalaju di urambaaw maapi kaan man úriiŋaal furi yajollaal.

Uliikumaw wati ñee úyiineni yiine di komitey yati kapay mati furiaf di fujojaf fakammi kaban di futok di kúfeegir di kulay 11 di fuleenaf fati Mee di emitey yati 2012 bálamuk kútaagul kati kámik kajojene bukan 700 kápurumulo di mof moonoo 133, kaja umulo di mansakunda, di kapan kati kapajum, di kapan kati kaletum di mansambaa di kabajumi di kammi universite.

Uliikumaw ujum enijuumen bee kayiten kágeetun káriiŋe di man mofam munenimi eeno, di jambaalaju, di urambaaw riiboor di ku juumak kati mofam:mati búrom, kaciimomi, di kati mofam

Man unaamani, mati kucinaku, urenŋaw, di mamanjutumi.

Rorooru búrom bee kapoy buron bajuwe, básuume bati bakanak búrom mambi ŋoolen teben kútaagul di kútaagul riiboor di man búrun bati furi fájuwe nen man nem di kapoy furi fati mofam.

Uliikum 5 wasofi bee kapoy di kacookoor mof kasete.

Káyiinen di di ekob...

Káyiinen di di ekob akilumi mofam búrom di buron basetu kati mofam kuware kuŋar kujuum kalegene bee kajoben, dee ciik, deekob kakilumi mofam makaanumi moolul, dorooru ŋooleno Giiki mba di rieikaati jakum akeen apaken átaas ajuum di mof mata kacilumi, di esen urun wanaame riiboor di waceenimi di mofam.

1



epoy uruŋ wasete ...



2

kateben di karenten...

3



epoy uruŋ wasete jakumi kubotaak. Di kátaasem wasofimi bee mofam. Kati mofam kuware kupoy kakenu mi mofaam jakum waaf upakii di wakanum wooliil, di wajaum beeri bukanak kabotomi di sisembaas sooliil bariibenut sibiinas san mofam nujuume-num.

kateben di karenten buroka bati kajuumak kati mofam. Kati mofam kuware Kuŋar kujuum kalite ban di kurent mambi bukanak kuŋoolen kutook di kubaj mofam.

Esen buruŋ kutimgaak...



4

kákaanum uwaujooraw...

5



Esen buruŋ kutimgaak beri kuka jenaak wajaum beri kujumak kati mofam. Kati mofam kuware kuriin anoosan kujum kalite di kurent di karamben kati kuppoyaak mba di upan walofe, bee kajoonen uwaujooraw wabajoemi di kujuumak kati mofam di kaŋaremi.

kákaanum uwaujooraw wakaaneimi di mofam, kágiisorak káamak di jabotaj. Kati mofam kuware kubaj kujuum kalite bee kaginden uwaujooraw wati mofam kuban di kukaan jakum ŋarúl búlatoor mbaa futiik. Kuware kuminjen man kujinden jakum kumuntaak di upan wanoosan di fujuum fanoosan di anoosan.

Mukaninay mono 10 mati :

(i)káaning mba fùjumaf fata anaw; (ii)kápajulati; (iii)man senmi di malegen; (iv)kareren anine di anare mba a aseek; (v) di feere mba bakaner bajdene bane dibapiyo ; (vi) etok bukan di kanaamenul de kamil ; (vii); dejum di malegenay ; (viii)masatempa kasetu ; (ix)dijám manu reg wanukaane; (x) de kane kaŋum manoosane.



www.cncr.org

Cette plaquette est réalisée avec le soutien de la FAO dans le cadre du projet financé par le Royaume de Belgique

CNCR (Conseil National de Concertation et de Coopération des Ruraux)

🏠 Villa N° 58A, 3e étage, Lotissement CICES, ✉ cncr@cncr.org
Dakar - Tél. : (221) 33 827 74 53